

260624 Lokaluthyrningsgruppen Anteckningar

Deltagare: Ola, Ulrika, Fia

Ola antecknade

Vi var tyvärr bara tre som möttes på länk. Men ändå: ett snabbt härligt möte inför sommaren

Mötesanteckningar

Vi konstaterade att mailutskicket var topp och att det ser bra ut på hemsidan nu

- Vi får utvärdera utskicket under senhösten och påminna Olivia om ett nytt utskick inför våren. Nästa släppdatum inför våren är 1 september, men eftersom hon gjorde ett utskick precis innan sommaren är det kanske bättre att göra ett utskick lite senare så det inte blir tjatigt? Vi kan prata om det på nästa mötet 25/8.

○

Vad gör vi med den gemensamma ytan utanför uthyrningsrummen? Kan Anna till nästa möte fundera på vad som behöver göras där, någon idé om vad för inköp som behöver göras och hur lång tid/när det kan genomföras.

Styrelsen reviderade, på styrelsemötet 17/6, några internpriser i enlighet med våra önskemål.

Inför medlemsmötet 17/9 beslöt vi att Fia & Ola förbereder - till vårt augustimöte 25/8 - gruppens förslag kring vilka som får åtnjuta internpriser i våra gemensamma lokaler (Åttan & Gröna rummet).

På gång - olösta frågor att arbeta med i höst

1. Kunna hyra ut halva Åttan?
2. Workshops i samband med uthyrning av lokaler på KEP?
3. Sommarakademi 2027?
4. Hotta upp 8:an och Gröna rummet?
5. Hotta upp gemensamma ytan utanför uthyrningsrummen?
6. Hur går det med långtidsuthyrningen av 10:an?

Det verkar som att det rör sig efter problem med Alla Ateljés förråd mm. Oklart om den hyrs ut för ett halvår eller ett och ett halvt år?

Bra om någon kan kolla inför vårt nästa möte om det blir uthyrning eller om 10:an fortsatt ska ha korttidsuthyrning?

7. Ökad uthyrning av övernattningsrummen, ska vi rikta oss mot personal på evenemang som [t.ex.](#) WOW och hyra ut till högre priser?

Nästa möte 25/8.

Förlagsvis 16.00 - 18.00. Då vi kan ha lite mer tid att spåna och klura på vad vi vill fråga medlemmarna om utöver internprisfrågan mm.

Vi ses på plats i mötesrummet, Ulrika har bokat, alternativt hörs vi någon dag innan ifall vi behöver ta mötet digitalt.

För alla att svara på

Är mötestiden 25/8 OK?